## 《高考英语真题作文范文:一封邮件(2020年全国 卷)》

2020年全国 卷

第二节书面表达(满分25分)

假定你是李华,你和同学根据英语课文改编了一个短剧。给外教Miss Evans写封邮件,请她帮忙指导。邮件内容包括:

1.剧情简介:2.指导内容:3.商定时间地点。

注意:1.词数100左右:.2.结束语已为你写好。

范文:

Dear Miss Evans,

I hope this email finds you well. My classmates and I have adapted a short play based on our English textbook and we were hoping you could offer some guidance.

The plot is a simplified version of "Romeo and Juliet", focusing on the young lovers' struggle against fate. We aim to convey the themes of love and tragedy in a modern setting.

We would greatly appreciate it if you could advise us on the following aspects: pronunciation, intonation, and body language. Additionally, any suggestions on how to better interpret the characters would be invaluable.

Could we possibly meet at the school library this Friday afternoon at 4 p.m.? If this time does not suit you, please let me know your availability, and we can arrange an alternative.

Looking forward to your positive response.

Best regards,

Li Hua

亲爱的埃文斯小姐,

我希望这封邮件您能收得好。我和我的同学们根据我们的英语课本改编了一个短剧, 我们希望您能提供一些指导。 剧情是《罗密欧与朱丽叶》的简化版,聚焦于年轻恋人对抗命运的挣扎。我们旨在在 现代背景下传达爱情和悲剧的主题。

如果您能在以下方面给我们建议,我们会非常感激:发音、语调和身体语言。此外,任何关于如何更好地诠释角色的建议都将极具价值。

我们可以在本周五下午4点在校园图书馆见面吗?如果这个时间不适合您,请告诉我您的空闲时间,我们可以安排另一个时间。

期待您的积极回复。

最好的祝福,

李华

